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La conjuntura econòmica ha ex-
perimentat una millora en els da-
rrers temps. Això, però, no signi-
fica, ni de bon tros, que hagin des-
aparegut problemàtiques socials
que ja hi eren abans de la crisi i
que, amb l’arribada de la recessió,
van créixer de forma preocupant.
Una d’aquestes és la pobresa ali-
mentària que pateixen alguns ciu-
tadans del Baix Maresme i d’arreu
del país.

Tot i que no existeixen gaires
dades sobre aquesta problemàti-
ca, si es dóna un cop d’ull a les es-
tadístiques de la Fundació Banc
dels Aliments, es pot veure com
l’entitat atén actualment més de
2.600 persones a la comarca, de

les quals 1.415 són veïnes de Pre-
mià de Mar i Premià de Dalt.
Una xifra que, segons el delegat del
Banc dels Aliments al Baix Ma-
resme, Cesáreo Villagrá, s’ha re-
duït respecte del 2015. 

Tot i aquesta tendència posi-
tiva, la lluita contra la pobresa i el
malbaratament alimentari, jun-
tament amb la contribució a l’e-
xercici del dret a una alimentació
suficient i saludable per a tothom,
és un repte que, malauradament,
continua pendent avui en dia. I és
que Villagrá avisa que la pobresa
alimentària a la comarca va pel
camí de “cronificar-se”. 

EL GRAN RECAPTE
Al Baix Maresme, el Banc dels
Aliments, gràcies a la seva tasca
solidària, és un actor fonamental
per mitigar els efectes d’aquest ti-
pus de pobresa, que fa referència

a la situació que pateixen perso-
nes en risc d’exclusió social que
no poden tenir accés a una ali-
mentació suficient i nutritiva-
ment adequada. 

Aquest cap de setmana es va
celebrar una nova edició del Gran
Recapte, en la campanya de difu-
sió del qual ha participat aquesta
publicació. Al conjunt del Baix Ma-
resme es van establir una qua-
rantena de punts de recollida d’a-
liments, amb la presència d’uns
1.900 voluntaris. En un primer ba-
lanç, els organitzadors calculen ha-
ver recollit 76.000 quilos de men-
jar, uns 6.000 més que el 2015. 

La cap de campanya del Gran
Recapte, Sabine Hindersin, explica
a aquesta publicació que, un any
més, “ha quedat demostrat que la
gent és molt solidària i té una ac-
titud excel·lent”. Fins a última
hora el Banc dels Aliments va fer

una crida per recordar que falta-
ven 6.500 voluntaris al conjunt de
Catalunya, però la qüestió es va so-
lucionar. “La gent desperta una
mica tard, però respon i això ens
fa sentir orgullosos”, afegeix.

La importància d’aquest es-
deveniment queda demostrada
en la següent dada: dels 484 qui-
lograms d’aliments que una per-
sona consumeix durant un any, en
el cas de les que reben ajuda del
Banc dels Aliments, l’entitat els
proporciona 102 quilograms. És a
dir, gairebé una quarta part. “És
una mala notícia que un projecte
que va sorgir per lluitar contra el
malbaratament hagi acabat servint
per ajudar a cobrir una necessitat
bàsica, però ara mateix és molt ne-
cessari”, reflexiona Hindersen.
Per últim, la cap de campanya del
Gran Recapte, tot i les xifres que
indiquen que les persones ateses

pel Banc dels Aliments han anat
disminuint en els darrers anys, re-
marca que “no s’ha d’abaixar la
guàrdia perquè la realitat de mol-
ta gent encara és molt dura”.

VISIÓ CRÍTICA
El model del Gran Recapte tam-
bé desperta crítiques entre al-
guns moviments socials. Un exem-
ple és l’informe ‘Ja volem el pa sen-
cer’, al capdavant del qual hi ha
l’ambientòleg i activista Guillem
Tendero. L’informe considera que
es ven a la població un model de
solidaritat basat a fer una compra
al supermercat un dia a l’any.

En aquest sentit, Villagrà de-
fensa la necessitat d’iniciatives
com el Gran Recapte, tot i que re-
coneix el seu caràcter “purament
pal·liatiu” i insta a prendre deci-
sions polítiques que solucionin el
problema de forma estructural.

Tones de solidaritat
» El Gran Recapte ha recollit 76.000 quilos de menjar aquest cap de setmana al Baix Maresme

» El Banc dels Aliments defensa la iniciativa i reclama decisions polítiques contra la pobresa alimentària

Albert Ribas
BAIX MARESME

El paper dels voluntaris és clau durant el Gran Recapte. Foto: Banc dels Aliments
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@miqueliceta: Existe una voluntad firme
de los dos partidos [PSOE-PSC] de man-
tener la mejor relación posible y de solu-
cionar problemas.

@UAB_info: Aquí teniu la #SuperLluna!
És la més gran dels darrers 68 anys i no
es tornarà a repetir fins al 2034! Apro-
fitem-ho!

Actualitat a la xarxa

#TotsSomHoms

@franceschoms: “Han guanyat al Con-
grés la votació del suplicatori, però no
aplacaran a Catalunya el nostre projecte
democràtic”.

4Fum, fum, fum!
per Jordi Lleal

Atenció, catalanets díscols! El PP
ha transmutat! A partir d’ara,
portaran a terme una campanya
d’aproximació del poder de Ma-
drid a Catalunya i així obrir un
nou curs amb empatia i mà es-
tesa. Ho faran portant el Senat
a Barcelona (Uf!); Soraya Sáenz
de Santamaria tindrà despatx a
la delegació del govern, allà al
carrer Mallorca (Oidà); es farà
un consell de ministres a Pe-
dralbes (com en temps d’en
Franco); ens posaran la pasta-
naga als morros (mentre conti-
nuaran les bastonades, per part
dels tribunals, a l’esquena); ens
convidaran a una cassola de
llenties amb xoriço (a veure si
ens deixem comprar); parla-
ran català en la intimitat (Aznar
ja ho feia); canvi de cromos,
l’Enric Millo per la Llanos de
Luna (fantàstic); veuran partits
a la llotja del Barça (Hum);
aprendran a ballar sardanes

(tots són pops); posaran arbres
de Nadal, de color blau, a les pla-
ces dels ajuntaments (com feia
en Xavier Garcia a Badalona)... 

Sabem que, per les dates
de Nadal, els cors s’estoven. És
temps de pau i de perdó, de re-
unir-se les famílies al voltant d’u-
na taula, amb absoluta germa-
nor, pensin com pensin políti-
cament. Cantarem nadales al
peu del pessebre i tot seran
flors i violes per a una nova re-
lació entre Catalunya i Espanya.
És com programar un miratge,
per entabanar uns quants cata-
lans que no tinguin gaire clar
quina posició prendre davant
l’alternativa, de si donen suport
a la secessió o es passen al bàn-
dol unionista, posant una es-
pessa cortina de fum als ulls dels
indecisos, amb unes conces-
sions més o menys apetitoses, a
veure si piquen l’esquer. Ara és
Nadal. Fum! Fum! I més Fum!     

Un diari participatiu

#DiaDelConsumisme

@dianacoromines: Aquesta xerrameca
sobre la invasió que suposa el Black Fri-
day (com si les rebaixes nostrades fossin
una tradició a preservar) ratlla el ridícul.

#DEPFidelCastro

@eduardvoltas: La Cuba de Fidel Castro,
molt millor que la de Fulgencio Batista i
espero que molt pitjor que la que vindrà
en un futur.

Un diari plural

per @ModernetdeMerda    

4Obrir portes, tancar portes

Molts estarem d'acord que el dia
12 d'octubre, el del famós espec-
tacle de pirotècnia a l'ajunta-
ment de Badalona, no va ser el
dia més brillant de l'indepen-
dentisme.

Tampoc va ser-ho el 4 de
novembre, quan ordes de cata-
lans pujaren esperitats cap a
Berga per donar suport a una al-
caldessa detinguda pels Mossos
per una qüestió de banderes i de-
claracions. Ha tingut dies millors,
la cosa. Ha tingut dies molt mi-
llors.

De fet, de tot allò no fa pin-
ta que n'hàgim tret res gaire po-
sitiu. Ara mateix no tinc el
comptador d'independentistes
a mà, però és molt possible que
durant aquest període de temps
no hagi augmentat gaire la xifra
total. És més, és probable que
hagi disminuït una mica. Segur
que hi ha molts adherits de
nova fornada que, amb bon cri-
teri, han optat per plegar les ve-
les recentment desplegades
quan els ha semblat que al final
tot plegat anava només de sím-
bols i de pàtries. Perquè la imat-
ge que està transmetent el pro-

cés aquestes últimes setmanes
és aquesta, la d'un moviment
distret amb estelades i diades
nacionals.

Com que l'independentis-
me va sobrat de vots, però, ara
valora la possibilitat de tornar a
viure una jornada com les dues
anteriors, amb una obertura
massiva d'ajuntaments el prò-
xim 6 de desembre. Perquè la
Constitució no és la nostra Cons-
titució, perquè aquest dia no te-
nim res a celebrar, i totes aques-
tes proclames que, siguin mo-
ralment certes o no, tan bé acos-
tumen a funcionar sempre per
sumar fans a la causa.

Sí, anem llençats. Ens està
anant tot tan bé, tenim una es-
tratègia tan ben parida i disse-
nyada, hem patit tan poc desgast
aquests últims mesos, que con-
tinuarem incidint una estona
més en el tema de les banderes,
dels dies simbòlics i de la part
més sentimental del procés, a
veure si així acabem de seduir
tota aquella gent que caldria se-
duir abans del setembre. Això sí,
almenys haurem demostrat que
som independentistes de veritat,

que no ens deixem aixafar en cap
cas. I tant.

En comptes de desobeir for-
tament en aquells punts que et
dignifiquen com a país i que se-
rien socialment acceptats i aplau-
dits (des de desnonaments i fins
a l'acollida de refugiats, passant
per pobreses energètiques), pre-
ferim començar per les engru-
netes del cor. Aquelles petiteses
que no aporten res al debat (si en-
cara no tens les grans estructures
fetes, quin sentit té començar a
encarar-te amb l'Estat per qües-
tions secundàries i no populars)
i que ensenyen la part menys
atractiva del procés, la més im-
pulsiva i nacional, a la vegada que
deixen de banda els motius so-
cials i econòmics que han arros-
segat tanta gent fins aquí.

Que cadascú faci el que cregui
oportú, Déu nos en guard de dir
a la gent què pot fer i què no. Però
potser al final, de tant voler ob-
rir les portes dels ajuntaments per
simbolismes, estarem tancant
sense adonar-nos-en les portes
del procés a moltes persones
que tenien l'esperança d'entrar-
hi per motius ben diferents.
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L’empresa responsable de les
obres de construcció del nou pa-
velló esportiu, Romero Gamero,
SAU, ha sol·licitat la suspensió de
les obres de l’equipament muni-
cipal. La societat ha al·legat dis-
crepàncies tècniques i econòmi-
ques amb l’Ajuntament i ara de-
mana al consistori que faci efecti-
va la resolució del contracte.

Un contracte firmat el 12 de
març de 2015 i que també incloïa
la reforma del pavelló actual. Ro-
mero Grau havia de rebre per
tots aquests treballs una quantitat
d’1,8 milions d’euros.

MÉS DE LA MEITAT
El govern municipal assegura que
la decisió de Romero Gamero
arriba un cop l’empresa ja ha fet
més de la meitat de les obres pre-

vistes en la construcció de la ins-
tal·lació esportiva.

El projecte executiu del con-
tracte adjudicat el 2015 preveia
que les obres tinguessin una du-
rada de dos anys, i concretament
la data de finalització s’havia es-
tablert pel 16 d’abril del 2017.

Una data que possiblement es
vegi afectada per la renúncia de
Romero Gamero. L’alcalde, Jau-
me Oliveras, ha confirmat que el
seu executiu ja està tramitant la re-

solució del contracte i que aviat es
convocarà un nou concurs de li-
citació, tot i que ha preferit no es-
tablir terminis concrets.

La nova instal·lació va ser
projectada com a part de la trans-
formació del parc de Vallmora i
el seu disseny és de pavelló doble.
Una de les característiques del
projecte és que s'aconseguirà un
accés comú a totes les instal·la-
cions esportives municipals mit-
jançant un vestíbul general.

Romero Gamero ha deixat les obres a la meitat. Foto: CP El Masnou

La construcció del nou pavelló
de moment es queda a mitges
» L’empresa responsable ha sol·licitat la suspensió de les obres

» L’Ajuntament tornarà a obrir concurs públic per adjudicar el projecte

Maset (PSC) lidera el recurs per
evitar fer públics els sous a TMB

TRANSPARÈNCIA4El primer
secretari del PSC al Masnou i ex-
regidor socialista al Ple, Jordi
Maset, ha liderat el grup de 163
directius de Transports Metro-
politans de Barcelona (TMB)
que ha recorregut la decisió de
fer públics els sous dels directius
fora de conveni de l’empresa
pública, segons ha avançat el-
diario.es.

Uns sous que es mantenen
en l’opacitat des del 2007, però
que s’haurien d’haver fet pú-
blics després que la Comissió de
Garantia d'Accés a la Informació

pública ho exigís. Els directius,
però, han guanyat temps pre-
sentant un recurs al Tribunal Su-
perior de Justícia de Catalunya,
que ha accedit a la mesura cau-
telaríssima de no lliurar la in-
formació sobre les seves retri-
bucions així com els seus noms
a Catalunya Plural -que és el
mitjà que les va sol·licitar-, tot i
que la llei de Transparència els
obliga a fer-ho.

Maset és el responsable del
departament jurídic de TMB i,
segons eldiario.es, percebria un
sou de 100.000 euros anuals.

El Masnou s‘adhereix al
programa Treball i Formació
OCUPACIÓ4El Ple municipal
celebrat el 17 de novembre va vo-
tar a favor de l’adhesió de l’A-
juntament al programa Treball i
Formació, impulsat per la Fede-
ració de Municipis de Catalunya
(FMC), l'Associació Catalana de
Municipis (ACM) i els sindicats
de CCOO i d'UGT i  ue té com a
objectiu la contractació de per-
sones en situació d'atur en el
marc del programa Treball i For-
mació promogut pel Servei Públic
d'Ocupació de Catalunya (SOC).
La retribució de les persones que
participin en el programa i que si-

guin contractades per entitats
locals rebran un salari brut de
1.000 euros mensuals.

Tots els grups municipals
van votar a favor de l’adhesió,
però els portaveus de l’oposició
van retreure al govern no haver-
los informat dels perfils profes-
sionals que es demanarien per
contractar en el marc d'aquesta
campanya.

La regidora d’Ocupació, Síl-
via Folch, va argumentar que el
procediment establert pel SOC
no deixava marge per informar
d’aquest aspecte l’oposició.

Demà s’inauguren les
segones Jornades d’Ocupació
OCUPACIÓ4Demà a dos quarts
de quatre de la tarda l’Edifici
Centre acull la inauguració de les
segones Jornades d’Ocupació del
Masnou, Alella i Teià. El consul-
tor especialitzat en la reinserció  la-
boral d’aturats, Jan Martínez,
durà a terme la conferència Acti-
tuds, sobre la superació de situa-
cions negatives i de millora de la
capacitat d’oratòria. 

Una hora més tard s’orga-
nitza un taller d’imatge personal,

a càrrec de la psicòloga Maricel
Ruiz.

D’altra banda, dijous les jor-
nades es traslladen a Alella. A Can
Lleonart també es faran confe-
rències sobre imatge personal,
eines per a la recerca de feina i la
gestió dels recursos humans que
fan les empreses.

Divendres les jornades es clau-
suraran a Teià amb un taller de se-
guretat i confiança personal en el
procés de recerca de feina.

Animals de companyia | Últims dies de la campanya de cens
Demà acaba la campanya municipal de cens d’animals domèstics impulsada per l’Ajunta-
ment.  Les persones empadronades al municipi que hagin registrat registrin els seus ani-

mals abans de l’1 de desembre rebran com a regal, un porta-bosses i un paquet de 50
bosses per a excrements en el cas dels gossos, i una menjadora en el cas dels gats.

Redacció
EL MASNOU

Jordi Maset (dreta) és el responsable jurídic de TMB. Foto: PSC
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Preveuen executar sis projectes
dels pressupostos participatius

Un cop finalitzat el procés parti-
cipatiu dels pressupostos, el govern
municipal calcula que podrà exe-
cutar els sis projectes més votats.
Els veïns han triat quins eren els
seus projectes preferits per in-
vertir 92.000 euros al municipi i
la regidora de Participació, Raquel

Zamora, estima que finalment
aquesta quantitat servirà per dur
a terme les sis inversions més vo-
tades.

La proposta amb més vots és
l’adequació del camí escolar des de
la Riera d’en Cintet fins al Vaixell
Burriac. En segon lloc, la millora
del passeig Marítim i la compra
d’una cadira de rodes flotant. 

El podi de propostes el com-
pleta l’adaptació de la sala d’actes
de la Biblioteca per poder ampliar

el seu horari d’obertura. La resta
de propostes que es preveu dur a
terme són la instal·lació d’un ten-
dal a l’escola Pérez Sala, la ins-
tal·lació de tanques al pati del
Vaixell Burriac i canviar les dues
fonts del pati d’aquesta escola.
Està previst que els projectes s’ad-
judiquin abans del gener.

Finalment, 716 persones van
participar en el procés, la qual
cosa representa el 4,2% dels
veïns que podien fer-ho.

Riera d’en Cintet | Malmesa de nou per les pluges
La riera d’en Cintet s’ha vist afectada de nou per la pluja, concretament per les precipitacions del
22 i el 23 de novembre. Les pluges han agreujat problemàtica amb el col·lector, que s'ha tornat a

obturar després de la reparació provisional que havia aturat el vessament d'aigües residuals. 
En aquests moments, el col·lector torna a estar col·lapsat i les aigües residuals tornen a sobreeixir.

HOMENATGE4El primer se-
cretari del PSC, Miquel Iceta, i
el diputat al Congrés i ex lehen-
dakari Patxi López van assistir
divendres al tradicional acte
d’homenatge a Ernest Lluch ce-
lebrat a la Biblioteca Municipal,
organitzat per l’agrupació so-
cialista local.

L’acte va ser batejat amb el
nom de Diàleg i Pau, 5 anys
sense la violència d’ETA, i va
comptar amb la participació de
representants de diversos partits
polítics i desenes de veïns.

Lluch, nascut a Vilassar de
Mar el 1937, va ser assassinat
per ETA el 21 de novembre del
2000, després ser víctima d'un
atemptat al garatge de casa
seva, a Barcelona.

Iceta i Patxi López,
en l’homenatge 
a Ernest Lluch

ECONOMIA4La Societat Anò-
nima Municipal Vilassar Societat
Municipal de Promocions Ur-
banes ha arribat a un acord per
reduir el seu deute -de 16 milions
a l’inici del mandat- amb el Banc
Sabadell, un dels creditors.

L’SA i l’entitat bancària han
acordat una dació en pagament i
una quitança sobre els pisos del
Mercat Municipal que tenien ga-
rantia hipotecària i que l’SA tenia
en venda. Concretament, el banc
condona 160.000 euros  a l’SA i
assumeix les despeses pendents
d’IBI, plusvàlua municipal, quo-
tes de comunitat, despeses nota-
rials i registrals derivades de la
compravenda, valorades en uns
200.000 euros.

Així doncs es redueix el deu-
te de l’SA en 360.000 euros i es
deixa de tenir la hipoteca d’1,8
milions d’euros.

Reducció 
del deute de 
l’SA municipal

Redacció
VILASSAR DE MAR
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La Plataforma Estació Premià
reclama l’inici de les obres

INFRAESTRUCTURES4Nou epi-
sodi en l’estira-i-arronsa entre l’A-
juntament i la Plataforma Esta-
ció Premià per les obres projec-
tades a l’estació de Renfe del
municipi. Un cop Renfe ja ha re-
alitzat les obres a l’interior de la
infraestructura, ara la plataforma
reclama al consistori l’inici im-
mediat dels treballs en els acces-
sos. La plataforma considera que
el trasllat de la porta d’entrada a
l’estació al mig de la façana que
mira a l’N-II suposa un risc per
als veïns, ja que el pas de vianants
continua ubicat al mateix lloc.

“Això obliga els usuaris a passar
per un espai molt just entre la fa-
çana de l’estació i la barana de se-
guretat de l’autopista”, argu-
menta la plataforma.

Per la seva banda, l’Ajunta-
ment explica que les obres dels
accessos estan en procés de lici-
tació. Concretament, els serveis
tècnics de l’Ajuntament estan
analitzant les diverses ofertes
presentades i el govern munici-
pal prefereix no establir cap
data d’inici dels treballs, tot i que
aquests podrien començar a
principis de desembre.

Sense sancions a la Sardana
mentre duri la mediació

CONFLICTE4La possibilitat de
fer canvis en la normativa muni-
cipal per endurir les sancions a les
persones que no respectin el des-
cans dels veïns a la plaça de la Sar-
dana ha quedat aturada.

Tot i que assegura que la nor-
mativa actual es continuarà apli-
cant per a aquells que la incom-
pleixin, el segon tinent d’alcalde,
David Gutiérrez, explica que les
noves sancions no s’aplicaran fins
que finalitzi el procés de mediació
iniciat entre els veïns, l’Ajunta-
ment, els grups municipals i els
propietaris del bar musical i de la

màquina de vènding de la plaça
per establir un consens sobre la li-
mitació d’horaris d’obertura.

En aquest sentit, el 23 de no-
vembre va haver-hi l’última reu-
nió entre totes les parts i Gutiérrez
assegura que “tothom té ganes d’a-
rribar a un acord”.

Per la seva banda, la portaveu
veïnal, Laura Salomó, va demanar
als grups municipals en el darrer
Ple que deixessin de banda polè-
miques partidistes. 

Salomó també va agrair a
l’Ajuntament que s’hagi interes-
sat pel conflicte a la plaça.

Buch diu que el 78% de punts
del PAM estan en curs o acabats
POLÍTICA4El govern municipal
assegura que el 78% dels com-
promisos recollits pel Pla d’Ac-
tuació Municipal (PAM) 2016-
2019 estan en curs o bé ja s’han
dut a terme.

D’altra banda, el primer tinent
d’alcalde i regidor d’Hisenda, Mi-
quel Àngel Méndez, va explicar el
projecte del pressupost per al prò-
xim any, que creix 3 milions res-
pecte del d’aquest, fins als 25,2 mi-
lions d’euros. Els comptes estan

pendents de la seva aprovació al
Ple municipal de demà i preveuen
destinar 6 milions a inversions.

En el procés participatiu dels
pressupostos, l’opció més votada
per destinar-hi inversions va ser la
masia de Can Salomó per a l’A-
grupació Escolta Amon-Ra. Pre-
cisament, la Crida va presentar
una moció per dedicar l’espai al
col·lectiu juvenil. L’Ajuntament ha
confirmat l’ús preferent per a jo-
ves, però no de forma exclusiva.

Nou capítol en la lluita per con-
vertir Can Sanpere en un espai pú-
blic. L’assemblea del centre social
ha rebut un avís judicial que pre-
veu el desallotjament de l’antiga fà-
brica el 13 de gener. Les alarmes
s’han disparat de nou i la Plata-
forma Can Sanpere 100% Públic
insta l’Ajuntament a prendre me-
sures per frenar el desallotjament.
La primera, negociar amb el pro-
pietari dels terrenys, la immobi-
liària Núñez i Navarro. “Estem es-
perant data per trobar-nos amb
ells”, diu el regidor d’Urbanisme,
Antoni Subirà. El temps juga a fa-
vor de l’empresa i l’amenaça del
desallotjament obliga a organitzar-
se a contrarellotge. 

El govern municipal i la plata-
forma coincideixen a l’hora d’as-
senyalar com a solució la declara-

ció de l’antiga fàbrica com a Bé Cul-
tuiral d’Interès Local (BCIL). El
2014 el consistori ja va sol·licitar a
la Generalitat inscriure Can San-
pere al Catàleg del Patrimoni Cul-
tural Català, però la petició no va
rebre resposta. Ara la plataforma
reclama que la mesura es voti al Ple
de desembre. L’executiu de Miquel
Buch ho veu viable, sempre i quan
abans d’aquella data hagi rebut
l’informe patrimonial elaborat a
través del Col·legi d’Arquitectes.

D’altra banda, la plataforma
exigeix als grups municipals que
manifestin per escrit el seu com-
promís amb la declaració de BCIL,

en contra del desallotjament i a fa-
vor de l’expropiació del recinte
Aquest últim punt va ser refrendat
per una consulta popular cele-
brada el 2014. A més, també de-
manen al govern municipal que
elabori un full de ruta que esta-
bleixi els passos a seguir per acon-
seguir aquests objectius, i tirar
endavant la modificació del POUM
per establir que els terrenys han de
ser zona verda i acollir equipa-
ments públics.

Paral·lelament, hi ha previstes
mobilitzacions als barris, com la
que dijous passat va recórrer el
centre amb el lema Verd o gris?.

Imatge de la roda de premsa de dijous. Foto: Twitter @jordilic

Lluita a contrarellotge per frenar
el desallotjament a Can Sanpere
» El centre social rep un avís de desallotjament per al 13 de gener
» L’assemblea insta l’Ajuntament a actuar i anuncia mobilitzacions

Ajuntament | La bandera espanyola, hissada de nou
El govern municipal ha decidit hissar de nou la bandera espanyola a la façana de l’A-
juntament. Això sí, al costat d’un rètol que indica que la bandera oneja estrictament
per complir una sentència judicial, dictada a l’abril. Aquest cop la bandera s’ha pen-

jat al terrat i no al balcó, segons assegura l’Ajuntament per evitar actes vandàlics.

Andreu Merino
PREMIÀ DE MAR
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Esteu a punt d’aconseguir
els 4.000 euros que dema-
nàveu per denunciar el de-

partament d’Ensenyament de la
Generalitat. Satisfets?
Sí, hem aconseguit gairebé tots els
fons que necessitem i vam pre-
sentar la demanda el 15 de no-
vembre, acompanyada d’una peti-
ció de suspensió cautelar del tan-
cament. De moment, el jutge del
contenciós administratiu no l’ha
desestimat i això és un bon senyal.
Els jutjats han demanat informació
al departament d’Ensenyament i
abans de Nadal sabrem si tiren en-
davant les mesures cautelars, que
són el gran objectiu. 

Quins arguments heu presentat
al tribunal per sol·licitar que la
Mar Nova no tanqui?
Hem presentat cartes dels pares de-
manant que el centre no tanqui,  on
exposen el greuge irreparable que
suposaria per a ells el tancament.
Hem presentat també les mocions
aprovades unànimement al Ple de
Premià per evitar que l’escola tan-
qui i la resolució en què el Parlament
insta el departament d’Ensenya-
ment a establir una moratòria de
tancament i a repensar la integra-
ció amb l’escola Montserrat.

Al Parlament vau rebre un suport
força ampli.
Sí, tots els grups van votar a favor de
la mesura, menys Junts pel Sí. El de-
partament té una resolució apro-
vada per tota la resta de grups on
es demana aturar el tancament.

Al maig Ensenyament us va no-
tificar la voluntat de tancar la
Mar Nova. Des de llavors no s’ha
trobat cap alternativa a la via ju-
dicial?
Hi ha hagut converses amb l’Ajun-
tament i amb partits polítics, però

amb el departament no. Hi ha ha-
gut un monòleg per part seva. En
cap moment hem pogut rebatre o
contraargumentar la decisió de
tancar l’escola.  Diuen que ells saben
quin és el bé per als nens i així ho
han expressat.

Per primera vegada una escola ha
denunciat el departament. Aca-
bar als tribunals era un escenari
desitjable?
Judicialitzar les coses mai no és la
via. La primera opció sempre és el
diàleg, i més en una escola com
aquesta, que es caracteritza preci-
sament per fomentar el diàleg en-
tre els nens. No s’han escoltat ni
s’han tingut en compte les nostres
raons. Hi ha 150 famílies en contra
del tancament, se’ns envia a una es-
cola que està a 2,5 kilòmetres, no hi
ha transport públic per cobrir la dis-

tància... S’arriba a la via jurídica
quan a l’altra banda no hi ha ningú
que et vulgui escoltar. A més, hi ha
un altre tema afegit.

Quin?
El curs passat tenia poc sentit que
es tanqués l’escola i aquest curs en-
cara menys. Han enviat una nova di-
recció que funciona espectacular-
ment bé, amb un lideratge clar,
amb un treball en equip... La direc-
ció, els professors, les famílies i els
nens som un bloc. Tornem a ser una
escola d’èxit i estem convençuts que
si el curs vinent s’obre P3, tornarem
a batre rècords d’inscripcions.

Per què creieu que el departa-
ment no ha volgut dialogar?
Pensem que hi ha tres motius molt

clars. El primer, un enrocament del
no pel no. Han pres una decisió i ells
consideren que és la millor. No s’han
qüestionat ni replantejat que el
tancament pugui ser un error. En se-
gon lloc, per motius econòmics. La
decisió que hi ha darrere del tan-
cament és econòmica. Han invertit
4 milions en una escola i no han ob-
tingut els resultats que pensaven
perquè la matriculació continua
sent la que era. Volen rendibilitzar
la inversió enviant els alumnes a la
Montserrat.

I la tercera raó?
És ideològica. La Mar Nova és una
escola incòmoda. Quan creu que al-
guna cosa no està bé, ho planteja,
i les famílies planten cara davant de
decisions injustes. Així doncs, apro-
fitant l’encaparrament en la decisió
presa i els motius econòmics, l’eli-
minen. Fer-ho per motius ideològics
és molt greu. Això amb una escola
concertada no hauria passat. És
més fàcil tancar una escola pública,
petita i de poble.

Si la postura d’Ensenyament ha-
gués canviat, la vostra també ho
hauria fet?
Si s’hagués plantejat una fusió en
comptes d’una integració o crear
una escola nova a partir de dos cen-
tres, fent-ho amb més temps, amb
una línia pedagògica conjunta...
Però és que s’ha fet molt mala-
ment. Tal com està plantejat, la línia
pedagògica de la Mar Nova es per-
drà del tot. A més, es deixa orfe d’es-
coles el barri de Can Pou i la decisió
també perjudica el petit comerç,
perquè una escola sempre dóna
molta vida.

Quin paper han tingut els Serveis
Territorials del Departament en
tot aquest conflicte?
Des de fa anys tenen una postura in-
transigent respecte a qualsevol
qüestió relacionada amb la Mar
Nova. Se’ns ha etiquetat com l’escola
de gent contestatària, de gent que
porta problemes, de gent amb una

línia política concreta... Hem com-
provat la fama dels Serveis Territo-
rials del Maresme de ser molt con-
servadors i poc dialogants.

Creus que al departament l’ha
sorprès que persistíssiu en la de-
núncia?
Es pensaven que faríem una mica
de soroll i que tornaria la calma. No
esperaven que arribéssim tan lluny
i no han calculat el compromís de
les famílies amb l’educació dels fills.
No tinc cap mena de dubte que el
ressò mediàtic que ha provocat la
voluntat de tancar la Mar Nova
també els ha agafat desprevin-
guts. Això s’ha convertit en una pre-
ocupació per a ells. Si el jutge de-
termina que el tancament és arbi-
trari i incorrecte, això establiria un
precedent que suposaria un pro-
blema per al departament.

Més enllà del departament, com
valoreu l’actuació de l’Ajunta-
ment?
L’equip de govern ha donat suport
a totes les mocions que s’han pre-
sentat, i això és important. Ara bé,
ens hauria agradat que les decla-
racions públiques que han fet l’al-
calde i la regidora d’Educació ha-
guessin estat més clares. Pensem
que han estat tèbies i, fins i tot, de
vegades hi havia contradiccions
entre la declaració pública i allò que

es deia en privat. Ens hauria agradat
que el govern municipal hagués es-
tat més combatiu. De tota manera,
estem contents que l’Ajuntament
en bloc s’hagi posicionat.

Al principi podia semblar que la
denúncia era més aviat una es-
cenificació que no un mitjà real
per aconseguir aturar el tanca-
ment. Ara esteu convençuts que
podeu guanyar als tribunals?
Estem a l’espera. Ningú vol fer vo-
lar coloms, però ens neguem a ser
pessimistes.  És difícil, però ho han
fet tan malament que potser tenim
una sorpresa. Estem convençuts
que tenim la possibilitat d’aconse-
guir les mesures cautelars. Per po-
ques possibilitats que hi hagi, el par-
tit s’ha de jugar. Pel que fa al judici,
encara ens queda molt lluny.

Tu tens un fill de 7 anys a la Mar
Nova. Estàs buscant alguna esco-
la on pugui fer 3r de Primària o es-
tàs convençut que al setembre no
caldrà que es mogui de Can Pou?
Ni idea. Ell ho pregunta i vol parti-
cipar de la decisió. Hem decidit no
donar-hi més voltes fins que el jut-
ge doni la cautelar o no. Ens costa
molt pensar que, després de cinc
anys amb aquest mètode educatiu,
haurem de comprar llibres de text
o haurem d’obligar el nostre fill a fer
deures. És molt complicat. 

“Ensenyament no ha calculat 
el compromís de les famílies
amb l’educació dels fills”

Entrevista

“Ens hauria agradat

que el govern local

hagués estat 

més combatiu”

Perfil | Portaveu i pare
Jaume Mora ha estat la cara més visible als mitjans durant el conflicte entre l’escola Mar Nova i el de-

partament d’Ensenyament. Durant aquests mesos s’ha dedicat a explicar els greuges que el tancament
de l’escola suposaria per al seu entorn més proper. El seu fill petit fa segon de primària a la Mar Nova,

mentre que el gran és un exalumne que, segons explica Mora, veu amb preocupació el futur del centre.

Jaume Mora / Portaveu de l’AMPA de l’Escola Mar Nova

Al maig el departament d’Ensenyament va anunciar la decisió de tancar l’Escola Mar
Nova, de Premià de Mar. Des d’aleshores, les famílies del centre han volgut evitar-ho 
i el 15 de novembre van denunciar el departament. El portaveu de l’AMPA critica 
l’actitud de la Generalitat i avisa que la decisió del jutge pot establir un precedent.

Andreu Merino
PREMIÀ DE MAR

Foto: Línia Nord
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El projecte per convertir la To-
rre del Governador i els jardins
en un hotel de luxe finalment
s’ha desencallat. En aquest sen-
tit, Juan Pelàez, Marquès d’Ale-
lla, ha estat la peça clau per re-
soldre aquest afer. De fet, els jar-
dins ja fa un any i mig que els va
adquirir l’empresa Alebian XXI,
propietat de l’empresari rus Va-
dim Sukharev. D’altra banda,
fins fa dues setmanes els edificis
eren titularitat de La Caixa. Mal-
grat haver elaborat un contrac-
te d’arres amb Alebian XXI, la
formalització del traspàs mai
no es va fer efectiva, per motius
que l’entitat bancària no ha vol-
gut desvelar. 

De totes maneres, Juan Pe-
làez va trobar l’única solució, que
era fer-se amb la titularitat de la

finca, i després traspassar-la a
l’empresa de Vadim Sukharev.
Tant és així que el Marquès d’A-
lella va adquirir la finca per
aproximadament 2 milions d’eu-
ros i, de forma automàtica, la va
vendre a Alebian XXI.

PROJECTE HOTELER
Amb aquest pas, l’empresa de
Sukharev és l’única propietària
dels edificis i els jardins de la

Torre del Governador, un mo-
viment que podrà permetre
desenvolupar el projecte hote-
ler que tants mesos es porta
parlant. El següent pas serà
aprovar al Ple municipal el Pla
de millora urbana, en el qual es
planificaran les condicions del
futur complex hoteler. El go-
vern defensa el projecte perquè
permetrà crear sinergies amb
altres empreses del municipi.

Serà un hotel de quatre o cinc estrelles. Foto: Víctor Ferran

Pas endavant per al nou hotel 
de luxe a la Torre del Governador
Víctor Ferran
ALELLA

La Festa Major de Sant Martí va
tenir l’èxit esperat, malgrat comp-
tar amb episodis de pluja. Teià és
un dels pocs municipis de la zona
que compten amb una Festa Ma-
jor en aquestes alçades del calen-
dari, coincidint amb la festivitat del
patró del poble, Sant Martí. Pre-
cisament, el primer cap de set-
mana, previ a Sant Martí, sempre
“és el més fort”, en paraules de l’al-
calde, Andreu Bosch,  que també
creu que Teià compta amb un tei-
xit sociocultural molt actiu. 

És per això que més del 70%
de la programació és de produc-
ció local. Enguany, un total de 30
entitats o associacions, posant
l’especial èmfasi a la Comissió de
festes, s’han implicat perquè la
Festa Major es portés a terme. A
més, aquest any també ha coin-
cidit amb el 30è aniversari dels
dimonis, la 30a Trobada Gegan-

tera i els 30 anys de vida de l’Es-
pai Ítaca, qui per cert van ser els
encarregats de fer un pregó dife-
rent, amb un espectacle teatral i
musical.

NOVETATS I TRADICIONS
A més, per segon any consecutiu
s’ha comptat amb la col·labora-
ció d’Arenys de Munt, poble
amb qui es comparteix patró i el
tradicional concurs gastronòmic
del relleno, un plat que té com a
especial ingredient, pomes far-
cides de carn. D’altra banda, la
columna vertebral d’aquesta edi-

ció de la Festa han estat el cer-
catapes i el sopar dels nassos, ja
consolidats. A més, per primera
vegada, va haver-hi una jornada
de portes obertes al celler romà
i del Centre Enoturístic i Ar-
queològic de Vallmora, ambdós
recentment renovats.

TEI DE PLATA 2016
D’altra banda, aquest any s’ha
concedit el Tei de Plata a Rosa Vi-
laplana, per la seva dedicació
durant 30 anys a l’Oficina de Ca-
talà i al teixit associatiu d’entitats
socials i educatives.

La Trobada de Gegants va comptar amb colles franceses. Foto: A. Bosch

Les entitats locals, protagonistes
de la Festa Major de Sant Martí

Biblioteca Can Llaurador | Panera Cultural de Nadal
A partir de l’1 de desembre els ciutadans que s’emportin 5 documents com a mí-
nim de la Biblioteca Can Llaurador, entraran al sorteig d’una panera de nadal,
carregada de llibres, productes a càrrec de Can Marcual i una Flor de Pasqua del
Racó de les Flors Teià. El sorteig serà el dia 20 de desembre a les sis de la tarda.

Redacció
TEIÀ

Participació | Consell del Poble
L’Ajuntament ha convocat per aquesta tarda la segona reunió del Consell del Poble

per tractar temes de participació i les línies bàsiques del pressupost per l’any que
ve. En aquest sentit, avui a les set de la tarda a les Escoles Fabra es debatrà sobre
diferents temàtiques relacionades amb el municipi, entre les regidories i entitats.

Teià

Nova ordenança reguladora
de les llicències de terrasses

CONSUM4L’Ajuntament va
aprovar l’ordenança reguladora
de llicències de terrasses als
bars, restaurants i similars als es-
pais públics, una normativa que
no es modificava des del 2002.
L’ordenança regula tot el que té
a veure amb la instal·lació d’a-
questes terrasses. En aquest
sentit, els propietaris dels locals
hauran de tenir en compte a

partir d’ara amb la superfície,
l’horari i les característiques del
mobiliari.

En aquest sentit, ara s’hi po-
dran incloure elements que no
apareixien al reglament fins ara,
com bótes, estufes o làmpades.
A més, una altra qüestió a tenir
en compte és que, tal com tipi-
fica el reglament, no podrà ha-
ver-hi publicitat al mobiliari.

Impostos i taxes municipals
congelats per a l’any vinent

ECONOMIA4El Ple del darrer
mes d’octubre va aprovar les
ordenances fiscals per al 2017,
les quals no patiran canvis re-
llevants per als contribuents.
De fet, la majoria de modifica-
cions són per adaptar-les a les or-
denances tipus de la Diputació
de Barcelona i els impostos es
mantindran congelats respecte
de l’any 2016. Hi haurà 30 dies

per presentar al·legacions a les
modificacions, abans no s’apro-
vin definitivament. 

D’altra banda el ple també va
aprovar una ordenança regula-
dora sobre la taxa de publicitat,
que estableix les condicions per
publicar anuncis al bike-parc i a
l’aparcament dels “plumeros”,
amb propostes de Gd’A pen-
dents de l’aprovació final.

POLÍTICA4L’Ajuntament va fer
la primera convocatòria per ex-
plicar a la població com serà el
projecte d’elaboració d’un Pla de
Participació Ciutadana. Institu-
cionalment, i precisament en
aquesta legislatura, s’han arti-
culat alguns processos de parti-
cipació ciutadana, com per
exemple, les possibilitats que
podia donar l’aparcament de la
plaça de Sant Martí, i els teia-
nencs van poder votar l’opció
més adient. De totes maneres,
Sílvia Marcos, responsable de la
regidoria de Participació, de-
fensa la necessitat d’idear un
pla de participació ciutadana
amb criteri. Per aquest motiu,

aquest any s’ha decidit comptar
amb un estudi externa per defi-
nir un full de ruta. 

La voluntat del govern és te-
nir-lo llesta al gener. Malgrat
tot, primer s’ha de seguir la je-
rarquia que han dibuixat. Des-
prés dels contactes entre el go-
vern, l’oposició i els tècnics,
ara toca fer un esbós per part de
la població per decidir com serà
el diàleg entre el govern i els ciu-
tadans, comenta Marcos. “És un
llibre en blanc que hem de co-
mençar a escriure entre tots”,
afegeix. A més, s’intentarà anar
de forma paral·lela amb el Pla
de Joventut, ja constituït, per
intentar sumar sinergies.

Primera convocatòria per al
Pla de Participació Ciutadana
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Estira-i-arronsa entre l’Ajunta-
ment i el Cau l’Espolsada per de-
finir quin serà el nou local que ser-
veixi de seu per a dur a terme la
tasca d’educació i lleure de l’enti-
tat que fins ara es donava a l’ate-
neu de Sant Jaume. I és que el Cau
ha hagut d’abandonar l’empla-
çament després que la Societat
Cultural Sant Jaume ha volgut fi-
nalitzar el conveni a causa de les
pèssimes condicions estructurals
que reunia aquest espai.

Per l’altra banda, l’Ajunta-
ment ha promès trobar un nou lo-
cal, però les propostes que han
plantejat al Cau, han estat rebut-
jades perquè, segons el consisto-
ri, no s’adapten a les mesures de
seguretat requerides. Encara que
tant el govern com el Cau mante-
nen la postura d’arribar a un con-

sens, la realitat és que a hores d’a-
ra el Cau no té un lloc fix per dur
a terme la seva tasca i el govern no
vol mantenir un tracte de favor da-
vant la resta d’entitats del poble. 

COMUNICAT DEL CAU
Tot i això, el Cau va publicar un co-
municat que responia diferents
qüestions plantejades pel govern
a la pàgina web de l’Ajuntament.
De fet, expliquen que el local es tro-
ba en aquesta situació precària des
que hi van entrar el 2005, i plan-
tegen com a nova seu de l’entitat
l’edifici de l’antic ajuntament. 

A més, també exposen la seva
voluntat des del principi a poder
exercir el manteniment de l’espai,
una responsabilitat que, segons ex-
pliquen, ha estat des del principi
en mans del govern.

UNA MOBILITZACIÓ DIFERENT
En aquest context, el dissabte
26 de novembre es va dur a ter-
me la Festa dels Espolsats. En
comptes d’una manifestació,
el Cau va voler mostrar la seva
situació a través d’una cercavi-
la amb altres grups de suport,
i amb jocs infantils i concerts.

El Cau té com a primera opció l’Ajuntament antic. Foto: Jaume Batlle

El Cau l’Espolsada es mobilitza
per tenir un nou local digne
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El pacte entre l’Ajuntament i
Bankia per ratificar les cases del
Ravalet com a habitatges socials
es va dur a terme el darrer 28
d’octubre. Després de força me-
sos de negociació, el govern i
l’entitat bancària han definit qui-
nes seran les clàusules d’aquest
pacte. Amb aquest pacte, Bankia
cedirà a l’Ajuntament sis cases de
la zona del Ravalet que fins ara es-
taven tancades, per poder allot-
jar famílies amb dificultats eco-
nòmiques. 

Pel que fa a la durada per
mantenir les sis cases com a ha-
bitatges socials, Xavier Godàs ex-
plica que serà de 2 anys com a mí-
nim. L’opció de la renovació seria
possible sempre i quan Bankia no
hagués de dur a terme cap activi-
tat comercial als habitatges. 

L’alcalde agraeix el gest de
Bankia, que ha permès que a

hores d’ara ja estiguin totes les ca-
ses ocupades. “És el mínim que
podien fer”, afegeix Godàs. 

De fet, es tracta d’uns habi-
tatges que l’Ajuntament va in-
cloure a la dació en pagament
amb Bankia fa uns mesos per li-
quidar la major part del deute del
consistori. D’altra banda, Godàs
comenta que “malauradament”
les cases ja estan plenes. 

CAP MÉS FAMÍLIA AL CARRER
“Haurem de buscar nous espais
per casos similars. De moment,
no tenim cap més família que ho
necessiti”, explica l’alcalde davant
eventuals noves situacions d’e-
mergència habitacional. 

A més, Godàs insisteix en el
compromís del govern, d’evitar
que cap família vilassarenca en
quedi al carrer.

Les sis cases del Ravalet ja estan ocupades. Foto: Arxiu

Pacte entre l’Ajuntament i
Bankia pels habitatges socials

Campanya de Nadal | ‘Arbre dels desitjos de CORK’
El Museu Arxiu i l’Associació d’Empresaris Surers de Catalunya (AECORK) han
arribat a un acord per cedir  al museu durant les festes de Nadal l’anomenat Arbre
dels desitjos de CORK, que s’exposarà al pati del Museu. Es tracta d’una estructura
de 4 metres que en comptes de fulles, té 500 ampolles de cava il·luminades,

Redacció
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Mobilitat | Valoració de la línia del bus C-14
L’Ajuntament ha facilitat una enquesta a la pàgina web per saber què pensen els

premianencs sobre el servei del bus C-14 d’aquest any. Aquesta línia és la que uneix
el poble amb Premià de Mar, i ja és sabut per molta part de la població, que durant

moltes hores va tard. L’objectiu amb l’enquesta és millorar el servei de la línia. 

Vilassar de Dalt

TURISME4El Museu Arxiu de
Vilassar de Dalt exhibeix des de
darrer dijous 17 de novembre la
placa que l’identifica com a punt
de referència d’Informació Tu-
rística del Maresme. Es tracta
d’una iniciativa impulsada pel
Consorci de Turisme amb col·la-
boració amb la Diputació de
Barcelona.

A més del Museu Arxiu, 36
establiments més d’arreu de la
comarca han rebut la mateixa
distinció que els identifica com
a espais de promoció de la co-
marca. D’aquesta manera els
diferents espais que adopten
aquest segell, podran assessorar
i informar els seus clients sobre
activitats i visites d’interès del te-
rritori maresmenc. No només es
tracta de Museus o Arxius, sinó
que també estan acreditats com
a Punts d’Informació Turística
oficines de turisme, bibliote-
ques, allotjaments, restaurants,
comerços  i empreses d’activitats
com el Club Nàutic El Balís, de
Sant Andreu de Llavaneres.

El Museu serà un
punt d’Informació
Turística comarcal

Dues noies de
Vilassar, premi a 
la Mostra Literària

CULTURA4Aina Novia i Carlo-
ta Fijo han estat les dues úni-
ques representants de Vilassar
de Dalt guardonades a la 33a
edició de la Mostra Literària
del Maresme. La primera va
fer-se amb el primer premi de
poesia de la seva edat, mentre
que la segona va obtenir el segon
premi de prosa del seu grup
d’edat. El veredicte es va donar
a Canet el 13 de novembre. En-
guany ha crescut la participació
dels municipis maresmencs,
amb un total de 21 pobles par-
ticipants, 6 més que en l’anterior
edició. Dels 24 premis, també ha
guanyat un noi de Vilassar de
Mar en poesia i dos de Cabrils.
Un en poesia, i l’altre en prosa.

POLÍTICA4El Ple del darrer mes
d’octubre va servir per aprovar els
pressupostos del curs vinent,
amb especial atenció pel que fa a
les famílies. En aquest sentit,
des de la recuperació de la de-
mocràcia, es tracten dels pres-
supostos que més diners destinen
als serveis a les persones. 

De fet,  tal com s’exposa a la
revista municipal La Pinassa,
62 euros de cada 100 van desti-
nats directa o indirectament als
veïns de Premià de Dalt. Prova
d’això ho és la integració per
part de l’Ajuntament de serveis
com la gratuïtat de llibres a les es-
coles o el transport públic a dife-
rents col·lectius. Alejandro Cos-
ta, regidor de  Transparència, co-
menta que amb la reducció del
deute, poden apostar directa-
ment per la millora de la qualitat
de vida dels premianencs. “Amb
aquesta inversió busquem con-
solidar la marca Premià de Dalt”,
comenta el regidor.  

Els pressupostos
volen consolidar la
“marca” municipal

Jaume Cases deixa
l’Ajuntament pel
Consell Comarcal

ECONOMIA4Jaume Cases, re-
gidor del PSC des del 2003, ha
decidit fer una passa al costat de-
finitiva i dedicar-se de ple al
Consell Comarcal. De fet, a les
darreres eleccions municipals,
Cases ja va avançar a Línia Mar
que adoptaria un paper més se-
cundari per deixar que els altres
membres del partit agafessin un
rol més protagonista.

Jaume Cases va començar
la seva carrera a la política mu-
nicipal el 1999. És per això que
ha decidit iniciar nous projectes
i ha acceptat el càrrec de con-
fiança d’assessor de gerència i òr-
gans de govern, a l’executiu de
l’ens comarcal.
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La 2a edició del Cabrils Profes-
sional es va dur a terme al cap de
setmana del 12 i 13 de novembre.
Aquesta Fira reuneix professio-
nals i industrials cabrilencs amb
l’objectiu de dinamitzar l’econo-
mia local. Es tracta d’una inicia-
tiva de la regidoria de Promoció
Econòmica. Isabel Tamboleo, la
seva responsable, explica que és
vital pel futur i el present de Ca-
brils facilitar les col·laboracions
amb els professionals locals. És
per això que la primera part del
cap de setmana va ser un sopar
Networking, amb la idea d’a-
juntar els professionals, indus-
trials i emprenedors perquè es co-
neguin, explica Tamboleo. “A
banda de trobar sinergies entre
ells, els hem facilitat un coa-
ching empresarial”, conduït per

Maria Muñoz, professional del
sector.  La segona part d’aques-
ta Fira va comptar amb un exer-
cici més pràctic. En aquest sen-
tit, els professionals es van reunir
al pàrquing Horts de la Santa
Creu per donar a conèixer les se-
ves activitats. 

A més, van comptar amb la
presència del gerent de l’empre-
sa AWA Premis, creadora de la
torxa olímpica dels Rio 2016.

MIRADA CAP AL FUTUR
D’altra banda, Tamboleo manté
que ‘Cabrils Professional’ pot ser-
vir de precedent per crear l’Asso-
ciació de Professionals, una pos-
sibilitat que es rumoreja des de fa
temps.

Actualment, Cabrils compta
amb l’Associació de Comerciants
i la d’Hostalers, i la Fira de Pro-
fessionals podria ser el tercer pi-
lar del teixit econòmic del poble.

Aquest any la fira ha tingut un servei de bar. Foto: Ajuntament

‘Cabrils Professional’, una fira
per fomentar l’economia local

Redacció
CABRILS

El mes passat Línia Mar va
avançar la instal·lació de dos
punts de recàrrega de vehicles
elèctrics al municipi, els quals fa
gairebé tres setmanes que ja es-
tan en marxa. A més, un d’a-
quests dos punts públics té la
singularitat de ser de recàrrega
ràpida. Es tracta d’una estació
que permet la càrrega simultà-
nia de dos vehicles elèctrics en-
tre 15 i 20 minuts. De fet, no no-
més és el primer punt d’aques-
tes característiques a Cabrera,
sinó que ho és el primer en tot el
Maresme. 

L’alcalde, Jordi Mir, explica
també que des de fa 8 anys el go-
vern ha apostat pel medi ambient
amb inversions com aquestes. 

CALDERA DE BIOMASSA
Per altra banda, Mir explica
que Cabrera va ser un dels pri-

mers municipis a elaborar un
Pla d’Acció per a l’Energia Sos-
tenible, amb col·laboració de la
Diputació. Aquest Pla contem-
pla una sèrie de mesures per mi-
llorar l’eficiència energètica als
equipaments municipals. En
aquest sentit, ja fa dos mandats
que el govern tenia present la
instal·lació d’una caldera de
biomassa al poliesportiu, una
proposta que s’ha convertit en
realitat. El darrer dijous va en-
trar en funcionament la calde-

ra de biomassa per tal d’abastir
aigua calenta a la piscina i al po-
liesportiu. De la mateixa ma-
nera, l’Ajuntament s’estalviarà
els 75.000 anuals de despesa
energètica de la piscina, que
passarà a ser responsabilitat
de Cabrera Esport SL, l’empre-
sa concessionària de la piscina.
D’altra banda, aquesta empre-
sa ha iniciat una sèrie de refor-
mes  com el canvi del terra dels
vestidors, o la renovació de la
pintura a tot l’equipament.

Comença una nova etapa a la piscina pel canvi de concessió. Foto: Arxiu

L’Ajuntament aposta 
per les energies renovables

Música | XXVI Cicle d’Orgue
Ja ha arribat la vint-i-sisena edició del Cicle d’Orgue que se celebra a l’església
parroquial de Sant Feliu. En total són sis concerts fins al 24 de desembre. El prò-
xim dissabte 3 de desembre serà el torn de Miquel Gonzàlez, que tocarà l’orgue
acompanyat per la poesia d’Anna Maluquer. El preu per cada sessió és d’1 euro.
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Presentació | ‘Arran del camí’
El Museu Municipal acollirà dissabte la presentació del llibre Arran del camí, un re-
cull de fotografies de Joan Sala Grau. Aquest fotògraf va capturar un munt d’imatges

inèdites de diferents pobles del Maresme, destacant  les més antigues, les quals són
de Cabrils l’any 1890. Hi haurà una exposició oberta al públic fins passat Nadal. 

Cabrera de Mar

POLÍTICA4L’Ajuntament ja ha
aprovat una ordenança per a
detectar els immobles buits del
municipi. D’aquesta manera
tots aquells habitatges que faci
més de 2 anys que estiguin
permanentment desocupats,
es podran declarar habitatges
buits. Amb aquesta decisió, es
podrà promoure la incorpora-
ció d’aquests habitatges al parc
públic, recuperant la seva fun-
ció social, ja sigui a través de la
venda o a través del lloguer. A

més, també s’evitarà que es
pugui dur a terme un ús anò-
mal d’aquests habitatges, un fet
que van constatar diferents
veïns les darreres setmanes.
Aquesta ordenança reguladora
va comptar només amb el vot
en contra del PP.

D’altra banda, el consistori
també va aprovar les ordenances
fiscals per a l’exercici del 2017.
En aquest sentit, l’equip de go-
vern va prometre no incremen-
tar la pressió fiscal l’any que ve.

L’Ajuntament vol detectar 
els habitatges buits del poble

En marxa la constitució del
Consell Municipal d’Entitats

POLÍTICA4El primer Consell
Municipal d’Entitats va tenir
una primera trobada el darrer 25
d’octubre, a la Sala Nova. 

D’aquesta manera, les entitats
municipals gaudiran, a partir
d’ara, d’un espai que els permet
exposar reclamacions, propostes
o neguits sobre alguns afers, de
la mateixa manera que   podran
pronunciar-se entre elles per re-
colzar-se mútuament. El primer

Consell va servir per definir quins
serien els objectius, marcar un re-
glament que constitueixi aquest
espai de debat i dibuixar un ca-
lendari amb les pròximes reu-
nions a partir de l’any que ve.

A més, s’avaluarà l’agenda
d’activitats mensual de cada en-
titat. D’altra banda, d’ara enda-
vant es podran convocar comis-
sions de treball per voluntat de
les associacions o del consistori.

L’Ajuntament fixa una nova
congelació de l’IBI per al 2017
ECONOMIA4És el segon any
consecutiu que el govern muni-
cipal aprova una congelació de
l’Impost sobre Béns Immobles
(IBI). En aquest sentit, abans de
finalitzar el mes de novembre, es
van aprovar les ordenances fis-
cals per l’any que ve, i, de la ma-
teixa manera que l’any passat, els
ciutadans no patiran un aug-
ment del tipus impositiu esta-
blert, que es manté amb la xifra

del 0,874%. Aquesta mesura, tal
com recorda l’alcalde, es un com-
promís adquirit abans de les úl-
times eleccions municipals.

Aquesta mesura, a banda
de l’IBI, afecta la resta de taxes
i impostos municipals, una de-
cisió que el govern defensa per
evitar “castigar” l’economia fa-
miliar. L’única excepció és la
taxa pel cens animal, que passa
dels 6 euros als 20 euros.
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POLÍTICA4El president del Con-
sell Comarcal del Maresme, Mi-
quel Àngel Martínez, ha reestruc-
turat el govern després que el
PDECat expulsés de l’executiu
ERC amb l’aval del PSC. El prin-
cipal canvi és la reducció de vice-
presidències, que passen de 4 a 3.
Els consellers i conselleres que aga-
fen noves responsabilitats són Jo-
aquim Arnó (PDECat) -primer

vicepresident i conseller delegat de
Serveis Generals-, Laura Martínez
(Unió) -vicepresidenta segona-,
Odili Enríquez (Unió) -serveis als
municipis i planificació- i Sònia
Moraleda (PSC), que es farà càrrec
d’Educació i Joventut.

D’altra banda, el fins ara regi-
dor socialista de Premià de Dalt,
Jaume Cases, s’incorpora al Con-
sell com a càrrec de confiança.

Si avui hi hagués un aiguat com el
que va sacsejar la comarca el 12 i 13
d’octubre, la gestió dels desper-
fectes no hauria millorat respecte
a la d’aquell episodi. Aquesta és la
principal conclusió a la qual han
arribat els Ajuntaments de Ca-
brera de Mar i Cabrils, després de
criticar la manca d’actuacions de
l’Agència Catalana de l’Aigua (ACA)
-dependent de la Generalitat- en les
rieres afectades pel temporal. 

“L’ACA no ha fet cap actuació
d’urgència als nostres municipis”,
explica el batlle de Cabrera, Jordi
Mir.  En casos com els aiguats de
l’octubre, l’agència preveu donar
subvencions als pobles afectats,
però no preveu actuar d’urgència
per ella mateixa. Dit d’una altra
manera, són els consistoris els
que han d’avançar els diners d’a-

questes obres d’arranjament i es-
perar que l’ACA es faci càrrec
després dels costos. “L’agència
hauria de contractar directament
aquests serveis i així agilitzaríem
el procés”, proposa Mir, que mos-
tra la seva preocupació davant
futures situacions semblants. “Els
responsables de l’ACA veuen bé les
nostres peticions però el funcio-
nament de l’agència no canviarà de
forma immediata”, diu.

Sigui com sigui, Cabrera, Ca-
brils, Vilassar de Mar i Premià de
Mar ja han entregat la documen-

tació necessària per rebre ajudes
econòmiques de la Generalitat, la
Diputació de Barcelona i el Mi-
nisteri de l’Interior, que té la ca-
pacitat de declarar els tres muni-
cipis zona catastròfica, tal com van
demanar els Ajuntaments.

Els consistoris han calculat
que els desperfectes causats pels
aiguats pugen fins als 3,3 mi-
lions d’euros a Vilassar, 1,9 mi-
lions a Cabrils, 450.000 euros a
Cabrera i 400.000 a Premià. A
tota la comarca, la quantitat es-
timada és de 7,5 milions.

Feines d’arranjament de la riera a Cabrera. Foto: Twitter

Cabrera i Cabrils reclamen més
agilitat en la gestió dels aiguats
Redacció
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Reestructuració del govern
del Consell Comarcal

Escarabat Tomicus |S’activen les ajudes de la Generalitat contra la plaga
El Diari Oficial de la Generalitat (DOG) va publicar el 18 de novembre les ajudes del govern català per combatre
la plaga d’escarabats Tomicus que afecta els pins de la comarca. La publicació al DOG significa que les ajudes ja
estan activades i, en una primera fase, serviran perquè els propietaris de les pinedes treguin la fusta morta dels

boscos, la qual cosa ajudarà a frenar l’avenç de l’insecte.  Les ajudes es podran demanar fins al 27 de gener. 

SUCCESSOS4Els Mossos d’Es-
quadra van desarticular el 3 de no-
vembre un grup criminal espe-
cialitzat en robatoris a domicilis
d'arreu de Catalunya. El grup es-
tava format per cinc persones
d'edats compreses entre els 21 i els
28 anys.  Els cinc individus  hau-
rien comès presumptament ro-
batoris en habitatges del Masnou,
Premià de Mar i Cabrera de Mar.

El grup anava a centres co-
mercials per localitzar cotxes d'al-
ta gamma i forçaven les portes per
trobar les claus de casa dels pro-
pietaris. Amb les claus i les dades
personals que podien trobar en el
cotxe, el grup accedia al domicili
de les víctimes sense forçar la
porta i amb molta rapidesa. Per
desplaçar-se l'organització utilit-
zava un cotxe de lloguer.

Desarticulat un grup criminal
que robava en domicilis

Quatre comerços van ser també
víctimes de l’explosió de gas del
passat 18 de setembre als pisos
196-198 de la Gran Via de Lluís
Companys. Van haver de tancar
i traslladar-se a altres locals per
tal de seguir amb la seva activi-
tat comercial, tal com va avançar
fa uns dies el Punt Avui. 

Per aquesta raó, l’Ajunta-
ment i Comerços Associats de
Premià de Mar estan treballant
en un pla de dinamització que té
com a objectiu ajudar a aquestes
botigues i a una zona que ha que-
dat marcada per la tragèdia. De
fet, una de les botigues més
afectades va ser la del president
de l’associació, Isidre Pijuan,
una ferreteria que podrà reobrir
al llarg de les pròximes setma-
nes. En aquest sentit, la cam-
panya buscarà que aquestes bo-
tigues no perdin cap tipus d’o-

portunitat durant la campanya
nadalenca, la més important de
tot l’any per als botiguers. 

L’explosió de gas del 18 de se-
tembre va afectar greument l’es-
tructura de l’edifici i als comer-
ços propers, tant que els boti-
guers d’aquell tram del carrer es-

tan perdent vendes perquè la
gent no s’hi acosta. 

El balanç final d’aquella ex-
plosió va ser de dues víctimes
mortals. Els Mossos d’Esquadra
van determinar dies més tard
que es va tractar d’un acte de
violència masclista. 

El comerç d’aquest sector del carrer va quedar molt afectat. Foto: Arxiu

Campanya d’ajut als comerços
afectats per l’explosió de Premià

DINAMITZACIÓ4Vilassar Co-
merç ha arrencat la campanya de
Nadal amb un sorteig molt es-
pecial. Fins al 20 de desembre
impulsa una campanya que re-
gala un viatge a Lapònia, el país
del Pare Noel, per a tres perso-
nes.  Això pel que fa al primer
premi. El segon i el tercer són
dos xecs de compra de 1.000 i
500 euros respectivament, per
gastar als comerços associats. 

Per poder optar-hi, els clients
hauran d’omplir butlletes amb
les seves dades personals i di-
positar-les a les urnes. El dia 20
finalitza la campanya i el 23 es
farà un sorteig. 

Però a banda dels premis,
l’entitat posarà en marxa el tra-
dicional trenet de Nadal des del
17 de desembre fins al 5 de ge-
ner. Aquest trenet circularà per
la vila, amb sortida i arribada a
la rambla del Veral. Per pujar-hi
només cal un tiquet de compra
a qualsevol comerç associat. A
més, el 18 de desembre els Man-
suets faran una cercavila. 

Visitar el país 
del Pare Noel amb
Vilassar Comerç

El Consell
Comarcal busca
emprenedors

CAMPANYA4El Consell Co-
marcal del Maresme celebrarà el
dijous dia 1 de desembre a la
seva seu una sessió informativa
per explicar el seu nou projecte
per a emprenedors. Es tracta
d’una iniciativa que busca joves
d’entre 16 i 29 anys per tal que
puguin desenvolupar les seves
idees i visions de negocis. 

En aquest sentit, rebran for-
mació i assessorament personal
en sessions que es faran al Ma-
resme Centre de Negocis. La
campanya com a tal arrencarà el
dia 13 de desembre. 

Col·laboració | Acord per consolidar el comerç català
El conseller d’Empresa i Coneixement, Jordi Baiget, i el president de l’Associació Catalana
de l’Empresa Familiar del Retail (COMERTIA), Joan Carles Calbet, van signar ahir 
un conveni de col·laboració per fomentar el comerç català. Entre altres, l’acord preveu
accions per difondre els valors de les empreses catalanes i desenvolupar una marca pròpia. 

Redacció
PREMIÀ DE MAR

Comerç
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La solidesa defensiva ha arribat,
però l’equip encara no fa gols
(només un en els darrers quatre
partits i és el tercer equip amb el
balanç ofensiu més pobre de la
Tercera divisió) i per això conti-
nua en zona de descens. 

La UE Vilassar ha aconseguit
posar fre a la sagnia de derrotes
que han fet que des de principi de
la temporada l’equip s’hagi ins-
tal·lat a la zona baixa. La victòria
de l’octubre al Nou Sardenya con-
tra l’Europa (l’única dels vilassa-
rencs en aquest primer tram de
temporada) va reforçar moral-
ment l’equip, que tot i sumar no-
més tres punts de 12 en els partits
d’aquest mes en tres empats a zero
(a casa contra el Cerdanyola i el
Terrassa i a domicili contra la
Pobla de Mafumet) continua a no-
més tres punts de la salvació, que
ara mateix marca el Júpiter.

En les pròximes dues setma-

nes els de Manel Moya disputa-
ran els tres darrers partits de la
primera volta, dos dels quals se-
ran a domicili contra equips de la
zona alta (diumenge contra el
Sant Andreu i el 18 de desembre
contra el Palamós) i un al Xevi
Ramon (el dia 11 del mes que ve
contra l’EC Granollers).

MANEL MOYA, PREMIAT
Per altra banda, el passat dia 25 es
va fer oficial que el tècnic del pri-

mer equip, Manel Moya, rebrà un
guardó per l’ascens a Tercera que
va aconseguir la temporada pas-
sada en la gala del Dia de l’Entre-
nador que se celebrarà aquest di-
vendres a l’Hotel Hesperia To-
wers, a l’Hospitalet.

Altres entrenadors que també
rebran el guardó seran Natxo
González, del Reus, Pedro Dóle-
ra, del Prat, o Miki Carrillo, del
Castelldefels o Natàlia Arroyo,
seleccionadora sub16 femenina.

L’equip s’ha mostrat molt sòlid en els darrers partits. Foto: TFC

La UE Vilassar de Mar tanca el
mes amb el tercer empat a zero

Redacció
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DIJOUS 1 DE DESEMBRE
Tarda 10 anys de VxL: un tast! és el nom de l’ex-
posició que celebra els 10 anys del Volunta-
riat per la Llengua des de tots els seus ves-
sants. / Biblioteca Joan Coromines.

DIJOUS 8 DE DESEMBRE
20:15 Un clàssic de Txaikovski arriba a la vila.

El trencanous serà el títol seleccionat en
aquesta retransmissió des de la Royal Ope-
ra House. / Espai l’Amistat.

DISSABTE 10 DE DESEMBRE
10:00 La vila torna a mostrar el seu vessant més
solidari i amb una nova campanya de dona-
ció de sang per al Banc de Sang i Teixits. / Gran
Via de Lluís Companys.

DEMÀ 30 DE NOVEMBRE
18:00El doctor és el títol triat per a una nova ses-
sió del cicle Cinema amb essència. Un cop
s’hagi vist la pel·lícula protagonitzada per Wi-
lliam Hurt i Elizabeth Perkins es farà una ter-
túlia. / Biblioteca Municipal Ernest Lluch.

A PARTIR DEL 9 DE DESEMBRE
Matí-Tarda Fins al dia 27 es farà la recollida de
materials per a l’exposició de pessebres in-
fantils que organitza l'Associació de Pesse-
bristes i Modelistes. / Sala Roser Carrau.

DILLUNS 12 DE DESEMBRE
19:00 Les ànimes mortes, una de les grans
obres de l’escriptor rus Nikolai Gógol, serà la
protagonista d’aquesta edició del Club de lec-
tura. / Biblioteca Ilturo (Cabrera de Mar).

DIMARTS 13 DE DESEMBRE
Matí Arriba una nova edició del curs TIC - In-
troducció a la informàtica per a adults, un ta-
ller pensat per donar nocions bàsiques d’in-
formàtica. / Biblioteca de Cabrils (Cabrils).

DIUMENGE 11 DE DESEMBRE
12:30 S’acaba la primera volta. Partit corres-
ponent a la divuitena jornada de la Tercera di-
visió entre la UE Vilassar de Mar i l’EC Gra-
nollers. / Municipal Xevi Ramon.

EL MASNOU COMARCA ESPORTSVILASSAR DE MARPREMIÀ DE MAR

Francesc Xavier Sánchez  s’encarrega-
rà de la conferència Consum responsable
de joguines, que organitza Petits i
Gran. / Biblioteca Can Manyer (Vilas-
sar de Dalt).

Xavier Sánchez parla 
sobre el consum de joguines
Dv. 11 de novembre a les 19:30

El doctor Ernest Palomeras, neuròleg
del Consorci Sanitari del Maresme, par-
larà sobre què és l’ictus, com detectar-
lo i com actuar en el marc dels actes
de la Marató de TV3. / Centre Cívic.

El Centre Cívic acull una 
conferència sobre l’ictus
Dj. 1 de desembre a les 19:00

El Vive El Masnou
rep la visita de l’UBSA
Ds. 3 de desembre a les 20:15

La nutricionista Montserrat Martínez
parlarà sobre els efectes de l’alimen-
tació en els malalts de fibromiàlgia. /
Els Vienesos.

Una xerrada sobre
alimentació i fibromiàlgia
Dl. 12 de desembre a les 19:00

Partit corresponent a la desena jornada
de la Lliga EBA entre el Vive El Masnou
i la Unió Bàsquet Sant Adrià. / Polies-
portiu Municipal El Masnou.

El Masnou | La ciutat es bolca amb una nova Nit de l’Esport
L’esport masnoví treu pit. Divendres passat es va tornar a celebrar una nova edició de la Nit de
l’Esport a Ca n’Humet, una jornada en la qual es va homenatjar els esportistes i les entitats pel

seu rendiment durant l’any. Mireia Lapuerta, del Club Judo Rei, el Club Patinatge El Masnou o
Sílvia Mas (que actualment competeix al CN s’Arenal) van ser alguns dels grans noms de la nit.

El Vive El Masnou encadena
dues derrotes consecutives

EL MASNOU4El Masnou Bas-
quetbol perd pistonada. Des-
prés de la derrota a casa contra
el BBA Castelldefels, els de Raül
Laita van tornar a perdre dis-
sabte passat a Mollet (75-67) i
cau fins a la setena posició.

L’equip va començar el partit
amb un impressionant parcial de
13 a 20 al Vallès Oriental i a par-
tir del segon període es va dedicar
a defensar la seva renda. Els

blancs van plantar-se als últims 10
minuts amb una renda de tres
punts (56-59), però ofensivament
es van col·lapsar i els molletans
van aprofitar per sumar un triomf
important. Àlex Eñeso i Jordi
Ramón, amb 15 punts cadascun,
van liderar la parcel·la ofensiva
dels masnovins.

Els de Raül Laita voldran cap-
girar la seva mala dinàmica dis-
sabte al vespre rebent l’UBSA.

Juli Giner afronta el seu
segon combat en 34 dies

PREMIÀ DE DALT4Gairebé no
haurà passat ni un mes de la seva
darrera victòria als punts contra
Leo Hernández el passat 29 d’oc-
tubre al Poliesportiu Municipal de
Premià de Dalt, però Juli Giner ja
té data per al seu tercer combat de
l’any, aquest divendres al vespre
contra el veneçolà Lorenzo Parra.

Finalment aquesta lluita no
serà amb cap títol en joc, però serà
una bona oportunitat per tornar
a veure el premianenc en acció

després de retrobar-se amb la
victòria davant la seva afició.

Per la seva banda, el púgil lla-
tinoamericà, de 38 anys, ha tornat
a pujar al quadrilàter aquest any
després de quatre anys lluny de les
16 cordes i en els seus darrers com-
bats ha aconseguit un empat i una
victòria per KO tècnic.

La vetllada, que se celebrarà a
Las Palmas, posarà en joc quatre
títols estatals, europeus i mundials
i s’emetrà en directe per Gol.
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